
   
 

   
 

                                                    

 

Protokoll styrelsemöte 25-01-13 

Tid: kl.18:30  

Plats: Studiefrämjandets lokal på Nygatan 3, Mariestad 

Närvarande: Ordförande Sven Arvidsson, vice ordf. Jeanette Billström, sekreterare Caroline 

Öhlund, Adam Lindholm och Pierre Wallqvist samt valberedningen 

1. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 

 

2. Justerare är alltid ordförande och sekreterare 

Sven Arvidsson och Caroline Öhlund 

 

3. Godkännande av föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes 

 

4. Valberedningen inbjuden 

Valberedningen besökte styrelsemötet för att diskutera med styrelsen vilka poster 

som behöver fyllas vid nästa årsmöte. Vid årsmötet är det en ledamot som ska 

ersättas, någon som kan vara kassör. 

 

5. Ekonomisk rapport (kassören) samt balans- och resultaträkning 

Ekonomin är bra och vi har fortsatt ett ekonomiskt överskott i jämförelse med vad vi 

har budgeterat för. 

 

6. Förslag till budget (kassören) för fastställande 

Kassör har inte haft möjlighet att ta fram något budgetförslag för 2025, då alla 

verksamhetsgrenar inte har skickat sina underlag i tid. Styrelsen får ta ställning 

budgetförslaget vid nästa styrelsemöte i februari. 

Styrelsen diskuterade vart gränsen går och vilka ersättningar som lokalavdelningen 

möjligen skulle kunna betala ut till verksamma ledare och medlemmar utan att det 

leder till extra administrativa- och skattemässiga kostnader. 

 

7. Verksamhetsrapport från grenarna 

a. Långfärdsskridsko, de är mitt uppe i sin säsong och hittills har den varit bra. 

De har genomfört en introduktionskurs för nybörjare. Det var många som var 

intresserade, 25 st var med på kursen. 



   
 

   
 

b. Kajak, ingen aktivitet sedan senaste styrelsemöte, men en rollkurs inomhus 

är inplanerad. De har också planerat en ledarträff, då de ska planera våren 

och sommarens aktiviteter. 

c. Vandring, grenen är pausad under vintern. Oklart när vandringarna drar igång 

igen. 

d. Barn, ingen aktivitet sedan förra styrelsemötet. Ledarträffar bör planeras 

under januari för att planera vårens verksamhet. 

 

8. Återrapportering av arbetet med verksamhetsberättelse för 2024 samt för 

verksamhetsplan för 2025 

Verksamhetsberättelse och verksamhetsplan är inte klart till dagens styrelsemöte, 

men övriga i styrelsen kommer kunna få ta del av detta material innan nästa 

styrelsemöte i februari. 

 

9. Inkomna mail och frågor (sekr/alla) 

Inga mail som styrelsen behöver ta ställning till har inkommit, övriga inkomna mail 

skickas till grenledare att besvara. 

 

10. Övriga frågor 

Planering inför årsmötet: Sven tar på sig att boka lokal och något enklare att förtära. 

Jeanette tar på sig att fråga de två föreslagna föreläsarna om de har möjlighet att 

vara med på styrelsemötet. 

 

11. Nästa möte 

Nästa möte är den 4 februari 

 

 

 

Sven Arvidsson     Caroline Öhlund 

Ordförande      sekreterare 


